
 
 

3e Bewonersbijeenkomst Water-Stop.NU, 4 juli 2023 
 / te gast Waterveiligheid en Ruimte Limburg (WRL) 
 
Vragen bewoners aan WRL (antwoorden zijn mondeling toegelicht ter vergadering)  
(het betreft hier letterlijke overname van de schriftelijke vragen van bewoners) 
 

1. Waarom is ‘wit’ op de kaart van Deltares? Mijn huis stond in 2021 ook onder water? 
Als ook andere huizen. 
 

2. Wat is uw (WRL) legale status? Heeft u alleen adviesrecht of kunt u uw voorstellen 
afdwingen?  
 

3. Zijn er termijnen waarin uw bevindingen worden gerealiseerd? 
 

4. Wanneer is een ‘tussenstand’ te melden? 
 

5. Wat is concreet qua veiligheid gerealiseerd in de periode juli 21 – juli 23? 
 

6. Wanneer denkt men met eerste fysieke maatregelen te beginnen? 
 

7. Waarom staat Natuurkracht niet tussen uw eerste opsomming ivm Natura 2000-
gebied? 
 

8. Hoe groot is de zeggingskracht van WRL in het maken van uitvoeringsbesluiten? 
 

9. Waarom zien we zo weinig echte activiteit om nieuwe overlast te voorkomen? 
 

10. Langs Natura 2000-gebied in Geulle is voldoende ruimte beschikbaar voor 
wateropvang. Project zoals in Maastricht, Kanjel en Geleen? 
 

11. In 12e eeuw mondde de Geul in Geulle uit in de Maas. Stromingskundig ideaal. Loop 
voorbij siphon in die richting herstellen? 
 

12. Wordt er rekening gehouden met gedrag grondwater oostelijk van kanaal? Gevolgen 
grindmaasproject? 
 

13. Moet/kan normering tav veiligheidsrisico in het Geulmondgebied aangepast worden? 
Nu 1: 25, landelijk 1:100. Het Geulmondgebied cq Zuid-Limburg dient ook 1:100 te 
worden! Wanneer gaat dat gebeuren? 
 



14. Worden meetpunten dubbel uitgevoerd, zodat bij onderhoud toch meetwaarden 
beschikbaar zijn? Dat is toch standaard lijkt mij. 
 

15. De overheid gaat sterk uit van een vaak vage inspanningsverplichting in het treffen 
van maatregelen. Hoeveel veiliger wordt het? T = 100 is ondermaats bij een 
stromende beek. T100 is al ondermaats in vlak gebied. Lat moet hoger. 
 

16. Grondwater, onderzoeksvraag? 
 

17. Hoe gaat WRL straks om met het aanwijzen van inundatiegebieden, rekening 
houdend met de bestaande bewoning? Bijv. Oijen/Wansum? 
 

18. Zijn die inundatiegebieden hier in de Geulmond voorzien? 
(voor nieuwbouw geldt uiteraard dat water & bodem sturend zijn). 
 

19. We lossen niet een probleem op maar beantwoorden een vraagstuk. Graag uitleg 
bedoeling van deze stelling. 
 

20. Aanpak WRL is veelbelovend! Maar hoe verhoudt WRL zich in alle andere initiatieven 
die ook ingrepen in o.a. landschap voorstelt? 
 

21. En hoeveel politieke steun is er voor de systeemaanpak van WRL? 
 

22. Is (risicogestuurde) normering niet leidend voor evt. vervolgakties? Zijn de akties 
gebaseerd op de normering? 
 

23. Zijn alle onderzoeksvragen gebaseerd op de overlast van ’21? Kan het erger en zijn 
we daar dan ook op voorbereid cq de akties? 
 

24. Gezien de zorgvuldigheid & complexiteit moeten we de komende 5 jaar super 
zelfredzaam zijn of komen er pompen in geval van crisis? 
 

25. Kunt u binnen programma WRL 3 concrete doelen en de tijdslijn daarvan benoemen? 
Wat is de prioriteit en hoe wordt die bepaald? 
 

26. Risicogestuurde normering wordt voorgesteld; wanneer kunnen we daar concreet 
iets in verwachten? Welke partijen zijn daarin stakeholders en wie beslist dit 
uiteindelijk? 
 

27. Er is kennelijk geen urgentiebesef. 2 Jaar nadien nog niet 1 extra maatregel 
uitgevoerd.  
 

28. Voer no-regretmaatregelen met prioriteit uit. 
 

29. Meetpunt van waterschap voor overstroming Geulmondgebied ligt, aan de Maas, 
overpompen richting Maas. Moet dit punt niet ook op bv. Westbroek komen, dat kan 



hier. 
 

30. Is regulier onderhoud van de bestaande afwateringssystemen niet 1e prioriteit naast 
alle ‘nieuwe’ maatregelen?  Dat is toch 1e winst! 
 

31. Waarom is de afwatering van Geulmondgebied nog steeds niet in orde. Kwelgoten 
verstopt, duikers verstopt of te klein. Hier is geen studie voor nodig, dit is onderhoud. 
 

32. Hoe verhouden zich de diverse te nemen maatregelen met de bruinkoolwinning in 
Duitsland en hellingwater uit de Bunder- en Elsloërbossen? 
 

33. Sturen op een gebiedsontwikkeling, middels een Provinciaal Inpassingsplan. Vanwege 
gemeentegrens-onderscheidende belangen en de vergunningverlening beleggen bij 
Gedeputeerde Staten van Limburg. 
 

34. Denken jullie wellicht over een Rijksinpassingsplan? Vanwege de 
landsgrensoverschrijdende belangen? 
 

35. Is onderzocht of meerdere onderdoorgangen onder het Julianakanaal een oplossing 
zijn? Voorbeeld A2 tunnel Maastricht ivm afstromend hellingwater. 
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